
 

 

 

 

 

Referat fra  

Bestyrelsesmøde  

lørdag, den 13. september 2014 

i Nyborg 
 

 
 
 

 

 
Deltagere: Vurderingsankenævnets bestyrelse: Jørgen Svaneberg (for-

mand), Michael Mose (næstformand og kasserer), Hans Kri-

stensen, Anna Kirstine Dalgaard og Asra Hammer. 
 

Til stede 
i øvrigt: Jens Hartlev Jensen (VAFs sekretær) 

 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet den 22. august 2014  
Referat vedlagt 

2. Nyt fra formanden 

3. Nyt fra kasserer og sekretær 

4. Drøftelse af afvikling af generalforsamling og årsmøde den 14. og 15.september 
2014. 

5. Nyt fra Skatteankestyrelsen 

6. Næste møde 

7. Eventuelt 

 

Bestyrelsesmødet efterfølges af middag for bestyrelsen kl. 19:00 på Hotel Storebælt. 

 

 

  

Sekretariat: 

Ryttervej 49 
5700 Svendborg 

www.vurderingsanke.dk 

jhj@sanst.dk 
Direkte 33 76 07 02 

Dato: 15. september 2014 



 

Referat: 
 

Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet den 22. august 2014  

Referatet godkendt 

 

Nyt fra formanden 

Formanden oplyste, at der havde været problemer med beretningen pga. hans skift 
af it-udstyr. Den endelige version til foreningens hjemmeside sendes til sekretæren 

efter mødet. 

Bestyrelsen drøftede resultater og anbefalinger fra regeringens ekspertudvalg om 
ejendomsvurderinger. Forhåbningen er, at der vil komme en bred politisk aftale. 

Det er bestyrelsens frygt, at det vurderingssystem, der måtte komme, ikke bliver 

bedre end det eksisterende system. 

Det er foreningens opfattelse, at man frem for fællesankenævn i højere grad burde 
lade klager behandle af vurderingsankenævn, som så kan koncentrere sig om vurde-

ring – eventuelt i større kredse. 

 

Nyt fra kasserer og sekretær 

Michael Mose gjorde rede for regnskabet til dato. Der er kun få posteringer efter års-
regnskabet pr. 30/6 2014. Foreningens aktiver er indeståender på 53.513 kr. incl. 

forudbetalte kontingenter på 9.000 kr.  

 

Drøftelse af afvikling af generalforsamling og årsmøde den 14. og 15. sep-
tember 2014. Formanden har talt med Jørn Jensen, som er indstillet på at blive fo-

reslået som dirigent.  

Bestyrelsen drøftede forslag til stemmetællere – og mulige kandidater til bestyrelsen 
og revisorer. 

Orientering i øvrigt om generalforsamling/årsmøde. 

 

Nyt fra Skatteankestyrelsen 

-- 

 

Næste møde 

Konstituerende møde den 14. september 2014 efter generalforsamlingen. 

 

Eventuelt 

Formanden takkede for samarbejdet i bestyrelsen. 

 

Bestyrelsesmødet efterfølges af middag for bestyrelsen kl. 19:00 på Hotel Storebælt. 

 

Referat: Jens Hartlev Jensen 


